

## Qatar Financial Centre



## مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75781

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

**TBF Training Beyond Forums LLC**

**QFC Number 01464**

to carry on the following activities:

**The business of providing the professional services of business and professional education.**

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- **TBF Training Beyond Forums LLC is not permitted to undertake the following:**
  - 1. manpower supply, outsourcing or arranging sponsorships and visas;**
  - 2. provide business and professional education on a**

وفقاً لأحكام القانون رقم (٧) لسنة ٢٠٠٥ بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

تي بي أف ترينينغ بيوند فورمز ذ.م.م

رقم الترخيص ٠١٤٦٤

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

تقديم خدمات التدريب المهني والإداري

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- لا يُسمح لتي بي أف ترينينغ بيوند فورمز ذ.م.م بمزاولة الأنشطة المهنية التالية:
  ١. استقطاب العمالة وتوفيرها من خلال التعاقد الخارجي وتخليص معاملات التأشيرات والكفالات،

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية  
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال  
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document

## Qatar Financial Centre



## مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

Document ID: 75781

- Business to Customer (B2C) basis; and**
- 3. provide business and professional education/training services that requires the Firm or its employees to have any specific accreditation, affiliation or qualification, until the firm or the employee acquires such accreditation, affiliation or qualification.**

Issued at the Qatar Financial Centre,  
Doha, on:

05 January 2022

Expiry date of Licence

31 January 2023

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **TBF Training Beyond Forums LLC** (if any).

٢. تقديم خدمات التدريب المهني والإداري إلى المستهلك مباشرة، و
٣. تقديم خدمات التدريب المهني والإداري التي تستلزم من الشركة أو موظفيها الحصول على رخصة، أو عضوية، أو انتساب أو شهادة محددة ما لم تحصل الشركة أو موظفيها أولاً على تلك الرخصة، أو العضوية، أو الانتساب أو الشهادة.
- أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريخ:

٠٥ يناير ٢٠٢٢

تاريخ انتهاء الترخيص

٣١ يناير ٢٠٢٣

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي ترخيص سابق صادر لـ **تي بي أف ترينينغ بيوند فورمز ذ.م.م** (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية  
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال  
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This licence is a digitally-signed official document